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Ledamöter Elvir Kazinic (S) Vice ordförande §§1-2, §§6-13, §§15-33 
(tjänstgjorde som ordförande) 
Elisabeth Hellström (M) 
Johan Bergelin (L) 
Tomas Beer (MP) 
Patrick Amofah (C) 
Kerstin Aggefors (S) (tjänstgjorde som mötesordförande §§ 3-
5, 14) 
Kyllikki Iroegbu (S) 
Veronica Stiernborg (V) §§11-33 
Ahmed Sharaf Abdi (V) 
Mauritz Jokela (M) ersätter Ole-Jörgen Persson (M) 
Jean-Robert Nino (M) ersätter Aleks Sakala (M) 
Carl Sträng (L) ersätter Kerstin Thufvesson (M) 
Estanislao Mboro (S) §§3-5, §14 ersätter Elvir Kazinic (S) pga 
jäv 
Helene Wildner (V) §§1-10 ersätter Veronica Stiernborg (V) 
Carl-Henric Bramelid (SD) ersätter Janina Fond (SD) 

  
Ersättare Kim Ekblom (C) 

Estanislao Mboro (S) §§1-2, §§6-13, §§15-33 
Helene Wildner (V) §§11-33 

  
Övriga närvarande Nadja Gürsoy,Akademikerförbundet SSR Personalföreträdare 

§§11-33 
Ata Hosseini, Vision Personalföreträdare §§11-33 
Toni Mellblom Stadsdelsdirektör 
Josephine Lindström Nämndsekreterare 
Johan Hernman Avdelningschef §§11-33 
Ingrid Brännström Avdelningschef §§11-33 
Anna Mattsson Avdelningschef 
Kim Lagerquist Avdelningschef §§11-33 
Åsa Ljusberg Avdelningschef §§11-33 
Julia Jonsson Ersättare nämndsekreterare §§11-33 
Jonas Hedenström Tjänsteman §§11-33 

  
Justerare Ellvir Kazinic (S) Kerstin Aggefors (S) §§ 3-5,14, Elisabeth 

Hellström (M) 
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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
Vice ordföranden Elvir Kazinic (S) öppnade mötet. Elvir Kazinic 
(S) tjänstgjorde som ordförande då Ole-Jörgen Persson (M) anmält 
förhinder. 
 
Kerstin Aggefors (S) tjänstgjorde som mötesordförande under 
paragraferna 3-5 och 14 då tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic 
(S) anmält jäv. 
 
Elvir Kazinic (S) och Elisabeth Hellström (M) utsågs att justera 
dagens protokoll. Jämte Elisabeth Hellström (M) utsågs Kerstin 
Aggefors (S) att justera paragraferna 3-5 och 14 då Elvir Kazinic 
(S) anmält jäv. Justeringen äger rum den 28 oktober 2021. 
 
Paragraferna 15, 17, 21 och 25 justerades omedelbart den 21 
oktober 2021. 
 
Dagordningen godkändes. 
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17.45-20.00 för 
allmänhetens frågestund. Sammanträdet återupptogs klockan 20.00 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 23 september 2021 justerats den 23 september 2021 avseende 
§§ 24-25 samt den 30 september 2021 avseende §§ 1-23, 26-36. 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/524 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/525 
 
 
 

Sida 6 (47)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

§ 5 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/526 
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§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande lex Sarah-utredning 
inom avdelningen individ och familj 
RK 2021/208 
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§ 7 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av delegationsbeslut gällande avslutande av Lex 
Sarah-utredning 
RK 2021/312 
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§ 8 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2021/374 
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§ 9 
Borttagen på grund av sekretess  
Beslut avseende klagomål enligt patientsäkerhetslagen 
(2010:659), PSL 
RK 2020/422 
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§ 10 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 6 
oktober 2021 och den 20 oktober 2021. 
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§ 11 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
 
Stadsdelsdirektören lämnade följande information till 
stadsdelsnämnden: 
  

 Den 12 oktober genomfördes en trygghetsvandring i 
Rinkeby, vandringen syftar bland annat till att identifiera 
otrygga platser och brister i utemiljön. 

 Det pågår en gemensam insats gällande 
återvinningsstationer mot olaglig dumpning i 
stadsdelsområdet. Flera åtgärder har genomförts men 
åtgärderna har inte lett till önskad effekt. 
  

Frågor från nämnden 
  
Jean-Robert Nino (M) frågade hur ofta väktare genomför tillsyn vid 
återvinningsstationerna och om det är någon särskild tid som olaglig 
dumpning förekommer? 
Förvaltningens svar: Det är Förpacknings- och tidningsinsamlingen 
(FTI) som har ansvar för återvinningsstationerna och insatsen för 
väktarna, exakt tid för när tillsyn sker kan förvaltningen inte 
besvara. 
  
Veronica Stiernborg (V) frågade när en trygghetsvandring är 
planerad i Akalla? 
Förvaltningens svar: Förvaltningen får återkomma med svar. 
  
Veronica Stiernborg (V) frågade om det finns andra planerade 
insatser vid återvinningsstationerna då kamera och väktare inte har 
fungerat? 
Förvaltningens svar: Det är Förpacknings- och tidningsinsamlingen 
(FTI) som har ansvar för återvinningsstationerna och det är således 
inte nämndens ansvarsområde. 
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§ 12 
Ekonomisk månadsrapport september 2021  
RK 2021/572 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för september 2021. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige har i budget för år 2021 anvisat Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 1 662,6 mnkr netto. Utöver kostnadsramen om 1 
701,1 mnkr och intäktskrav om 38,5 mnkr budgeterades 
omslutningsförändringar om 156,8 mnkr. Investeringsbudgeten för 
2021 är 13,9 mnkr, varav1,8 mnkr är till maskiner och inventarier 
och 12,1 mnkr till stadsmiljöverksamhet. 
 
I februari 2021 beviljades förvaltningen 4,3 mnkr för 
trygghetsinvesteringar. 
 
I samband med avstämningsärendet beviljades ytterligare 
budgetmedel om 13,6 mnkr för drift samt 1,5 mnkr för 
klimatinvesteringar. Ytterligare medel om 0,2 mnkr för 
sommarkollo beviljades förvaltningen i juni 
 
Förvaltningen prognostiserar ett samlat överskott om 11,0 mnkr. 
 
Djupare analyser och mer utförliga kommentarer skrivs fram i 
samband med tertialrapportering och verksamhetsberättelse. 
 
För detaljerad information om respektive verksamhet se 
tjänsteutlåtandets bilaga. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/572-1 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-14 
Ekonomisk månadsrapport september 2021 

 RK 2021/572-2 Förvaltningens månadsrapport september 
2021 
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§ 13 
Fler papperskorgar till Akalla 4H-gård  
Svar på skrivelse från Anna-Karin Nilsson (SD) 
RK 2021/442 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anna-Karin Nilsson (SD) har i en skrivelse till stadsdelsnämnden 
framfört ett förslag om att förvaltningen ska se över möjligheten för 
fler papperskorgar i grönområdet runt Akalla by och 4H-gård. 
Skribenten önskar även att förvaltningen ser över möjligheten att 
erbjuda dricksvatten till invånare. 
 
Förvaltningen arbetar aktivt för att på olika sätt minska 
nedskräpningen i stadsdelsområdet både genom informations- och 
fysiska insatser. Under våren 2021 startade förvaltningen 
platssamverkan i Akalla by och i det inledande arbetet har bland 
annat nedskräpning lyfts som ett problemområde samt att 
skräpkorgar finns i många olika utföranden. Förvaltningen bedömer 
att frågan om att få enhetliga skräpkorgar fortsatt kan hanteras inom 
platssamverkan. I övrigt bör frågan hanteras inom ramen för driften 
och den pågående översynen av skräpkorgar i stadsdelsområdet. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/442-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-02 Fler 
papperskorgar till Akalla 4H-gård 

 RK 2021/442-2 Skrivelse från SD - Fler papperskorgar till 
Akalla 4H-gård 
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§ 14 
Uppföljning av samverkan med föreningar genom 
idéburet offentligt partnerskap (IOP) 1 januari - 30 juni 
2021  
RK 2021/468 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen av samverkan med 
föreningar genom idéburet offentligt partnerskap gällande perioden 
1 januari 2021–30 juni 2021, och lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har under 2021 samarbetat med sju föreningar i 
form av IOP. Dessa är Folkets Husby, Fryshuset, Kista Sports Club, 
Löparakademin, Rinkeby Folkets Hus, Shanta Idrottsförening, och 
Studiefrämjandet. Detta tjänsteutlåtande avser en uppföljning av 
IOP:erna för perioden 1 januari 2021 till och med 30 juni 2021. 
Sammanlagt har stadsdelsnämnden beviljat 7 168 000 kronor till 
IOP:er för 2021. 
 
Sammantaget bedömer förvaltningen att flera av partnerskapen är 
på god väg att uppfylla de förväntade resultaten inom ramen för 
IOP-överenskommelserna. Förvaltningen bedömer också att de 
genomförda och planerade aktiviteterna på sikt kan bidra till 
positiva effekter i stadsdelsområdet vad gäller partnerskapens 
syften. Det skulle framöver underlätta för förvaltningen att bedöma 
utvecklingen och framgången av partnerskapen om de förväntade 
resultaten konkretiserades med mätbara indikatorer i respektive 
verksamhetsplan. Detta tas med som kommande 
utvecklingsområde. Alla föreningar har under våren behövt anpassa 
sin verksamhet på grund av covid-19. Vissa aktiviteter har ställts in 
eller skjutits upp helt och hållet. Andra aktiviteter har anpassats och 
hållits i mindre grupp och/eller utomhus. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämndens redovisning av 
samverkan med föreningar genom idéburet offentligt partnerskap 
(IOP) gällande perioden 1 januari 2021–30 juni 2021 läggs till 
handlingarna. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande mötesordföranden Kertsin Aggefors (S) föreslog att 
nämnden skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Jäv 
På grund av jäv deltar inte Elvir Kazinic (S) i ärendets 
handläggning eller beslut. 

Särskilt uttalande 
Kerstin Aggefors m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
"Ärendet utgör en uppföljning av verksamheten i aktuella IOPer 
under första halvåret 2021. Där konstateras bl.a. att viss verksamhet 
bör vara löpande och inte endast en tillfällig aktivitet. För att detta 
ska bli möjligt vid samverkan mellan förvaltningen och 
civilsamhället år IOP en bra samverkansform till skillnad från 
föreningsbidrag som ska sökas årligen. Härigenom ges 
organisationen möjlighet till planering av genomförandet och 
erbjuda kontinuitet i sysselsättning för de personer som engageras i 
projektet. 
 
Mot denna bakgrund är det viktigt att nu engagerade ansvariga 
föreningar/organisationer ges förutsättningar att i god tid före 
årsskiftet ges förutsättningar att ansöka och få beslutat om en 
eventuell fortsättning av verksamheten efter 2021 års slut." 

Särskilt uttalande 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
"Att                godkänna ärendet 
Att                 därutöver utöver anföra 
 
I februari kunde vi i verksamhetsplan läsa att förvaltningen avser att 
IOP-överenskommelsen med Folkets Husby avslutas vid årsskiftet 
2021. I ett tidigare uppföljningsärende (september 2020) fastslog 
förvaltningen att samarbetet med Folkets Husby var välfungerande 
och att avsikten var att fortsätta efter att nuvarande 
överenskommelse löpt ut. Vi reserverade oss därför mot beslutet i 
verksamhetsplanen att inte förlänga samarbetet med Folkets Husby. 
 
I mars kom ett ärende om ett utökat IOP med Fryshuset. Vi lyfte då 
frånvaron av underlag för att kunna fatta ett välgrundat beslut runt 
ett utökat IOP med Fryshuset. Vi lyfte även behovet av att förbättra 
hanteringen av IOP generellt. Sedan dess har stadsrevisionen 
granskat stadens styrning och uppföljning av IOP och de har gjort 
samma bedömning. Staden behöver tydliggöra principer och 
processer runt IOP. Vi välkomnar därför att förvaltningen kommer 
att ta fram en lokal processbeskrivning för hur IO kan inledas, 
genomföras och följas upp.  
 
Nu har vi fått en uppföljning av stadsdelens sju partnerskap under 
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våren. Det är en uppföljning på 15 sidor med stora utmaningar 
eftersom den beskriver verksamheter som under en kort tidsperiod 
mer eller mindre framgångsrikt försökt bedriva verksamhet under 
alla de svårigheter och begränsningar som pandemin inneburit. Det 
är därför fortfarande en uppföljning som lämnar mer frågetecken än 
svar. Den svarar fortfarande inte vare sig på frågan om varför det 
ena partnerskapet med Folkets Husby avbrutits eller varför ett annat 
med Fryshuset ska utökas. Det finns ett flertal punkter som inte är 
mätbara, exempelvis går inte ökat valdeltagande som är ett av 
Folkets Husbys projekt att mäta försän efter valet. 
 
Vi undrar hur staden ska säkra att föreningar får medel." 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/468-1 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-21 
Uppföljning av samverkan med föreningar genom idéburet 
offentligt partnerskap (IOP) 1 januari - 30 juni 2021 
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§ 15 
Befogenhet att beordra utbetalning av pengar  
RK 2021/556 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden ger Rinkeby-Kistas stadsdelsdirektör 

Toni Mellblom befogenhet att beordra utbetalning av pengar 
för Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning samt utse ett lämpligt 
antal namngivna ställföreträdare i enlighet med 
tjänsteutlåtandet. 

2. Omedelbar justering. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Detta ärende ersätter delvis stadsdelsnämndens beslut den 19 juni 
2019 § 28. Av Stockholms stads Regler för ekonomisk förvaltning 3 
kap. 5 § framgår att ”Varje nämnd ska utse person med befogenhet 
att på nämndens vägnar beordra utbetalning av pengar. Nämnden 
ska ge denna befogenhet till förvaltningschefen samt till 
förvaltningschefen för serviceförvaltningen.” 
 
Till firmatecknare och fullmaktsgivare för Rinkeby-Kistas 
stadsdelsförvaltning föreslås stadsdelsdirektör Toni Mellblom. 
 
Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kistas stadsdelsdirektör Toni 
Mellblom ges befogenhet att beordra utbetalning av pengar för 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning samt utse ett lämpligt antal 
namngivna ställföreträdare. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/556-1 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-29 
Befogenhet att beordra utbetalning av pengar 
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§ 16 
Remiss - Trafiksäkerhetsplan för Stockholms stad  
Svar på remiss från trafiknämnden 
RK 2021/390 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Trafikkontoret har tagit fram ett förslag till trafiksäkerhetsplan som 
har remitterats till samtliga stadsdelsnämnder, berörda 
facknämnder, kommuner, myndigheter och organisationer. Syftet 
med trafiksäkerhetsplanen är att peka ut den strategiska riktningen 
för stadens trafiksäkerhetsarbete. Föreslagna åtgärdsområden är 
reglering och styrmedel, utbildning och information, fysisk 
utformning, drift och underhåll samt teknikutveckling och 
innovationer. En separat åtgärdsplan tas fram efter antagande av 
trafiksäkerhetsplanen. 
 
Stadsdelsförvaltningen ser positivt på ambitionerna som presenteras 
i stadens förslag för att öka trafiksäkerheten och inriktningen på de 
oskyddade trafikanterna. Stadsplaneidealen från 1970-talet med 
trafikseparerade områden kan idag orsaka att regelefterlevnaden är 
låg inom vissa delar, exempelvis vad gäller olovlig trafik på gång- 
och cykelbanor. Förvaltningen genomför ett projekt i syfte att 
minska den olovliga trafiken på gång- och cykelbanor som heter 
Trafikhinder Järva. Förvaltningen bidrar gärna i det fortsatta arbetet 
med framtagande av åtgärdsplan. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) lämnade ett eget 
förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 
med förslaget - se Reservation nedan. Veronica Stiernborg (V) 
anslöt sig till förslaget. 
 
Elisabeth Hellström (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Tjänstgörande ordföranden Elivr Kazinic (S) ställde de olika 
förslagen mot varandra och fann att nämnden beslutat enligt 
förvaltningens förslag. 
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Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S), Veronica Stiernborg (V) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 
  
"Att                 i huvudsak godkänna förvaltningens förslag till 
beslut. 
Att                 därutöver anföra följande 
 
Det gläder oss att staden tagit fram ett förslag till ny 
trafiksäkerhetsplan. Det är något som vi socialdemokrater har 
föreslagit flera gånger, bl.a. i en motion till kommunfullmäktige i 
maj 2019. Där lyftes att fokus på oskyddade trafikanter måste öka. 
 
Den i särklass vanligaste trafikolyckan är fall bland gående, dvs att 
man halkar, snubblar eller ramlar när man promenerar. De flesta 
som skadas i en fallolycka är kvinnor och många är äldre. Den 
vanligaste orsaken är halka på grund av snö och is. 
 
Brist på säkerhet och trygghet påverkar stockholmarnas resval och 
är inte bara ett hinder för aktivt resande såsom cykling utan också 
ett hinder för kollektivtrafikresande. Anledningen är att detta måste 
ses från dörr till dörr – om inte gång- eller cykelbanan till 
kollektivtrafiken är säker och trygg så väljs även kollektivtrafik 
bort. Därför är en säker gatumiljö för gående och cyklister också 
viktig för kollektivtrafikresandet. 
 
Staden bör initiera en särskild informationskampanj som har fokus 
just på de oskyddade trafikanternas situation i Stockholmstrafiken. 
Vikten av anpassning av hastigheter, betydelsen av större hänsyn till 
varandra för samtliga trafikslag, användning av cykelhjälm för 
minskning av allvarliga skador hos cyklister och inte minst en 
allmän information om faktiska risker för liv och hälsa som finns 
för trafikanter i en storstad som Stockholm. 
 
Vi tycker att det är bra att trafiksäkerhetsplanens mål och inriktning 
ska följas av en åtgärdsplan med konkreta och tidsatta åtgärder. Det 
är också bra att åtgärdsplanen och dess åtgärder ska följas upp 
årligen. I förslaget står det att uppföljningen gör det möjligt att 
ändra ambitionsnivå och prioriteringar. Det framgår dock inte vem 
mottagaren av uppföljningen är och vem som beslutar om ny 
åtgärdsplan." 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/390-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-08-30 
Trafiksäkerhetsplan för Stockhkolms stad 

 RK 2021/390-2.1 Trafiksäkerhetsplan för Stockholms stad 
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§ 17 
Rekommendation om att anta Överenskommelse hälso-, 
sjuk- och tandvård för barn och unga som placerats 
utanför det egna hemmet  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/429 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen 
Rekommendation om att anta överenskommelse om tillgång 
till hälso-, sjuk- och tandvård för barn och unga som 
placerats utanför det egna hemmet. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss till Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd avseende rekommendation om att anta 
överenskommen mellan Stockholms läns kommuner och Region 
Stockholm om samverkan kring hälso-, sjuk- och tandvård för barn 
och unga som vårdas utanför det egna hemmet. Ett förslag på 
överenskommelse och tillhörande rutiner har tagit fram i samarbete 
mellan Region Stockholm och representanter för socialtjänst och 
elevhälsa i ett antal kommuner i Stockholms län. Förslag till 
överenskommelse har skickats ut på remiss till länets kommuner 
och Region Stockholm vd två tillfällen under 2020 och 2021. 
Storstockholm beslutade i juni 2021 att rekommendera 
kommunerna i länet att anta överenskommelse mellan kommunerna 
i Stockholms län och Region Stockholm avseende tillgång till 
hälso-, sjuk- och tandvård för barn och unga som placeras utanför 
det egna hemmet. 
 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning är positiv till 
samverkansöverenskommelsen mellan kommunerna i Stockholms 
län och Region Stockholm och föreslår att nämnden hänvisar till 
detta tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2021/429-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-16 
Överenskommelse om tillgång till hälso- sjuk- och tandvård 
för barn och unga som placerats utan för det egna hemmet  

 RK 2021/429-1.1 Bilaga 1 - Rekommendation om att anta 
Överenskommelse hälso-, sjuk- och tandvård för barn och 
unga utanför det egna hemmet 

 RK 2021/429-1.2 Bilaga 2 - Överenskommelse om tillgång 
till hälso-, sjuk- och tandvård för barn och unga som placeras 
utanför det egna hemmet 

 RK 2021/429-1.3 Bilaga 3 - Rutindokument för tillgång till 
hälso,- sjuk- och tandvård för barn som placeras utanför det 
egna hemmet 
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§ 18 
Handlingsplan för klimatanpassning av Stockholms stad  
Remissvar på Handlingsplan för klimatanpassning av 
Stockholms stad 
RK 2021/510 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som remissvar på Handlingsplan för 
klimatanpassning av Stockholms stad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har i samarbete med berörda nämnder arbetat 
fram Handlingsplan för klimatanpassning av Stockholms stad 
2021–2024. Kommunstyrelsen skickade handlingsplanen på remiss 
för svar senast den 8 november 2021. 
 
Framtagandet av handlingsplanen sker inom ramen för Stockholms 
stads miljöprogram 2020–2023. Stadens klimatanpassningsarbete 
fokuserar på anpassning för skyfall och värmeböljor. 
 
Förvaltningens bedömning är att handlingsplanen innehåller tydliga 
aktiviteter där det framgår vilka nämnder som är ansvariga för 
genomförande och vilka nämnder som har en samrådande funktion. 
Dock välkomnar förvaltningen en närmare vägledning från berörda 
fackförvaltningar vad gäller frågan om ansvarsfördelning för 
hantering av dagvatten. 
 
Förvaltningen bedömer att det kan bli en utmaning att prioritera 
medel för klimatanpassningar inom ramen för ordinarie budget där 
även drift och underhåll behöver prioriteras. Därmed föreslår 
förvaltningen fortsatta satsningar på klimatinvesteringsmedel som 
kan möjliggöra stadsdelsnämndernas arbete med 
klimatanpassningar. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Särskilt uttalande 
Elvir Kazinic m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
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"Stockholm ställs inför nya utmaningar i en allt varmare och blötare 
värld. Vi socialdemokrater välkomnar stadens handlingsplan för 
klimatanpassning, men beklagar att den har blivit försenad. 
Handlingsplanen skulle tagits fram år 2020 och implementerats år 
2021. 
 
Ett ökat arbete behövs när det kommer till klimatanpassning, i både 
stort och smått. Under år 2021 har vi sett flera exempel på extrema 
översvämningar i Sverige och Europa. Staden måste ha en god 
beredskap för allvarliga krissituationer på grund av extremväder. 
Även mindre insatser är viktiga för stockholmarnas livskvalitet, 
såsom skugga och vattenfontäner vid lekplatser och torg. 
Handlingsplanen är efterlängtad." 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/510-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-22 
Handlingsplan för klimatanpassning av Stockholms stad 

 RK 2021/510-1.2 Bilaga 1 - Handlingsplan för 
klimatanpassning 2021-2024 

 

Sida 27 (47)



Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

§ 19 
Stockholms stads kvalitetsprogram - Utveckling genom 
ständiga förbättringar, innovation och digitalisering  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/531 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen har mottagit en remiss från 
Kommunstyrelsen avseende ”Stockholms stads kvalitetsprogram – 
Utveckling genom ständiga förbättringar, innovation och 
digitalisering” samt tillhörande ”Riktlinje för informationssäkerhet i 
Stockholms stad”. 
 
Förvaltningen ser positivt på att det nya kvalitetsprogrammet 
föreslås ersätta flera tidigare dokument och uppmärksammar hur 
olika perspektiv samverkar och behöver tas i beaktan. 
Kvalitetsprogrammets prioriteringar bedöms ligga i linje med det 
utvecklingsarbete som förvaltningen påbörjat. 
 
Förvaltningen välkomnar riktlinjen om informationssäkerhet 
eftersom det föreligger ett behov av ett mer uppdaterat och aktuellt 
innehåll för styrningen av informationssäkerhet. 
 
Förvaltningen föreslår att remissen besvaras med förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/531-3 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-04 
Stockholms stads kvalitetsprogram - Utveckling genom 
ständiga förbättringar, innovation och digitalisering  
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§ 20 
Socialstyrelsens författningsförslag i rapporten Öppna 
insatser utan samtycke  
Svar på remiss från kommunstyrelsen (KS 2021/1207) 
  
RK 2021/561 
 

Beslut  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Regeringen gav 2018 Socialstyrelsen i uppdrag att redogöra för 
kunskapsläget i frågan om öppna insatser utan samtycke till barn 
och unga respektive vårdnadshavare och utifrån det som 
framkommer besvara om det är motiverat med lagändring inom 
området. Uppdraget utökades i november 2019 till att lämna förslag 
på författningsändringar så att barn kan få öppna insatser i fler fall 
och i fler situationer. Socialstyrelsen har arbetat med uppdraget och 
redogör för resultatet i rapporten Öppna insatser utan samtycke 
Rapport till regeringen uppdrag S2019/04727/FST. 
 
Socialstyrelsen föreslår en lagändring som ger socialtjänstens 
möjlighet att ge barn från 12 års ålder öppna insatser utan 
vårdnadshavares medgivande. Socialstyrelsen avråder från att 
utvidga det s.k. mellantvånget enligt LVU § 22 till att gälla även i 
situationer där det finns omsorgsbrister i hemmiljön. 
 
Förvaltningen är positiv till Socialstyrelsens förslag i rapporten 
både vad gäller sänkningen av åldersgränsen och bedömningen vad 
gäller ”mellantvånget”. Förvaltningen föreslår att nämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 RK 2021/561-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-10-11 

Socialstyrelsens författningsförslag i rapporten Öppna 
insatser utan samtycke 
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§ 21 
Motion om att säkerställa tillgången till syrgas på 
Stockholms stads vård- och omsorgsboenden  
Svar på remiss från Kommunstyrelsen 
RK 2021/276 
 

Beslut  
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
2. Omedelbar justering. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion av Peter Wallmark (SD) 
om att säkerställa tillgången till syrgas på Stockholms stads vård- 
och omsorgsboenden. 
 
Syrgas är ett läkemedel som ordineras av läkare. Om behov av 
syrgas uppstår, gör ansvarig läkare en bedömning om vilken 
vårdnivå som är relevant för den enskilde. Bedöms den äldre av 
läkaren kunna vara kvar på vård- och omsorgsboendet med syrgas, 
görs en ordination och en beställning av syrgas. Att tillhandahålla 
syrgas och erforderligt material samt hålla medarbetare uppdaterade 
och utbildade att hantera detta, kräver kontinuerligt såväl personella 
som ekonomiska resurser. Det finns även annan sjukvårdsutrustning 
som ibland kan behövas i vården av äldre. Behovet och möjligheten 
till olika vårdinsatser kan se olika ut i olika verksamheter. Det finns 
även en komplexitet gällande denna typ av medicinsk utrustning 
utifrån ansvarsfrågan för patienten och dess vård i den kommunala 
vården respektive landstingets vård. Förvaltningen menar därför att 
beslutet gällande vilken sjukvårdsutrustning som ska finnas inom 
stadens vård- och omsorgsboenden i egen regi, bör fattas av HSL- 
ansvarig verksamhetschef för respektive enhet. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/276-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-08-17 Motion 
om att säkerställa tillgången till syrgas på Stockholms stads 
vård- och omsorgsboenden 
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 RK 2021/276-1.1 Motion om att säkerställa tillgången till 
syrgas på Stockholms stads vård- och omsorgsboenden 
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§ 22 
Motion om ökad rättstrygghet  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/364 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion om ökad rättstrygghet 
från Salar Rashid och Karin Gustafsson, båda (S). Motionärerna 
föreslår att kommunfullmäktige beslutar att Stockholms stad ska 
erbjuda juridisk rådgivning på medborgarkontoren. 
 
Förvaltningen anser att det är viktigt att samtliga invånare har 
tillgång till samhällsinformation och kunskap om sina rättigheter 
och skyldigheter som medborgare. Medborgarkontoren erbjuder 
bland annat samhällsvägledning, konsumentrådgivning, budget- och 
skuldrådgivning. Förvaltningen samverkar även med Gatujuristerna 
som en gång i veckan erbjuder kostnadsfri juridisk rådgivning på 
medborgarkontoren. I stort bedömer förvaltningen att invånare 
erbjuds råd och stöd i samhällsfrågor och juridiska frågor. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) lämnade ett eget 
förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 
med förslaget - se Reservation nedan. Veronica Stiernborg (V) 
anslöt sig till förslaget. 
  
Elisabeth Hellström (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Tjänstgörande ordföranden Elivr Kazinic (S) ställde de olika 
förslagen mot varandra och fann att nämnden beslutat enligt 
förvaltningens förslag. 

Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S), Veronica Stiernborg (V) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 
  
"Att                 i huvudsak godkänna förvaltningens förslag till 
beslut. 
Att                 tillstyrka motionen 
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Att                 därutöver anföra följande 
 
Motionens syfte är att alla människor ska har tillgång till juridisk 
rådgivning vid medborgarkontoren. Ett första led mot detta kan vara 
att tillsätta en utredning för att utreda vilka förutsättningar under 
vilka staden kan tillhandahålla en sådan rådgivning på ett rättssäkert 
sätt. I vår stadsdel finns den möjligheten redan vid 
medborgarkontoren." 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/364-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-08-27 Motion 
om ökad rättstrygghet 

 RK 2021/364-1.1 Motion om ökad rättstrygghet 
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§ 23 
Motion om att tillgängliggöra stadens parkplaner  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/452 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anders Göransson (S) har i en motion framfört ett förslag om att 
tillgängliggöra stadens parkplaner. Skribenten framhåller att 
innehållet i parkplanerna behöver digitaliseras och göras sökbart så 
att det kan kopplas till Wikipedia, Google och andra sökmotorer 
och informationssidor. Skribenten föreslår att kommunfullmäktige 
beslutar att ge berörda nämnder i uppdrag att tillgängliggöra 
stadsdelarnas parkplaner i linje med motionen. 
 
Förvaltningen ser positivt på att parkplanerna tillgängliggörs så att 
fler kan få kunskap om befintliga parker och vad som planeras i 
närmiljön. I dagsläget finns parkplanerna tillgängliga på stadens 
hemsida. Hur detta ska genomföras tekniskt har förvaltningen inte 
några synpunkter på. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) lämnade ett eget 
förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 
med förslaget - se Reservation nedan. Veronica Stiernborg (V) 
anslöt sig till förslaget. 
 
Elisabeth Hellström (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Tjänstgörande ordföranden Elivr Kazinic (S)ställde de olika 
förslagen mot varandra och fann att nämnden beslutat enligt 
förvaltningens förslag. 

Reservation 
Elvir Kazinic m.fl. (S), Veronica Stiernborg (V) reserverade sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag enligt följande: 
  
"Att                 i huvudsak godkänna förvaltningens förslag till 
beslut. 
Att                 tillstyrka motionen 
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Att                 därutöver anföra följande 
 
Parkerna är en viktig del i stadens utformning. Därför är det viktigt 
att information om den är lättillgänglig för dess invånare, vilket är 
motionens syfte att underlätta." 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/452-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-08-27 Motion 
om att tillgängliggöra stadens parkplaner 

 RK 2021/452-1.1 Motion om att Utveckla demokratin - gör 
stadsdelarnas parkplaner tillgängliga för medborgarna! 
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§ 24 
Motion om Stockholms stad som en modern och attraktiv 
arbetsgivare (KS 2021/731)  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2021/493 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion om Stockholms stad 
som en modern och attraktiv arbetsgivare till bland andra Rinkeby-
Kista stadsdelsnämnd. Motionären föreslår att Stockholms stad tar 
fram stadsgemensamma riktlinjer för hem- och distansarbete för att 
vara en modern och attraktiv arbetsgivare. 
 
Förvaltningen bedömer att Ramverk för möjliggörande av delvis 
arbete hemifrån av den 16 september 2021 som Personalstrategiska 
avdelningen tagit fram är tillräckligt för att stärka staden som 
attraktiv arbetsgivare. Förvaltningens bedömning är att ytterligare 
stadsgemensamma riktlinjer för hem- och distansarbete inte är 
nödvändigt. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/493-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-22 Motion 
om Stockholms stad som en modern och attraktiv 
arbetsgivare (KS 2021/731) 

 RK 2021/493-1.1 Motion om Stockholms stad som en 
modern och attraktiv arbetsgivare  
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§ 25 
Remiss om serveringstillstånd  
Svar på remiss från Socialförvaltningens tillståndsenhet 
RK 2021/554 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan från Brödernas Kista 

AB om serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och 
andra jästa alkoholdrycker i enlighet med vad som redovisas 
i ärendet. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Bröderna Kista AB ansöker om tillstånd för stadigvarande 
alkoholservering för allmänheten i restaurang ”Bröderna Kista” 
dagligen, kl. 11:00 – 01:00. Förvaltningen föreslår att Rinkeby-
Kista stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om serveringstillstånd 
under förutsättning att lagstadgade ordningsföreskrifter och 
åldersgränser för servering/försäljning av alkohol, tobak och spel 
följs. Förvaltningen föreslår dock att ägare och all 
serveringspersonal genomgår en utbildning i ansvarsfull 
alkoholservering. 
 

Förslag till beslut 
Tjänstgörande ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Deltar ej i beslutet 
Veronica Stiernborg m.fl. (V) anmälde att Vänsterpartiet deltar ej i 
beslutet. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2021/554-2 Tjänsteutlåtande daterat 2021-09-30 Remiss 
om serveringstillstånd 

 RK 2021/554-1.1 Bilaga Ansökan om serveringstillstånd 
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§ 26 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. Skrivelsen ”Vad händer med Hästa gård?" från Elvir 

Kazinic m.fl. (S) överlämnas till förvaltningen för 
beredning. 

2. Skrivelsen ”Trafikskyltningen m.m. behöver förbättras i 
Rinkeby” från Elvir Kazinic m.fl. (S) överlämnas till 
förvaltningen för beredning. 

3. Skrivelsen ”Utveckla Framtidens Hus!” från Elvir 
Kazinic m.fl. (S) överlämnas till förvaltningen för 
beredning. 

 

Inkomna skrivelser 
 "Vad händer med Hästa gård?" från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
 "Trafikskyltningen m.m. behöver förbättras i Rinkeby" från 

Elvir Kazinic m.fl. (S) 
 "Utveckla Framtidens Hus!” från Elvir Kazinic m.fl. (S) 
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2021-10-21 

§ 27 
Postlista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 7 september 2021 till och 
med den 4 oktober 2021. 
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Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

§ 28 
Uppdragslista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 5 
oktober 2021. 
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2021-10-21 

§ 29 
Konferenser och utbildning  
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

§ 30 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
RK 2021/22 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 15 
september och från den 13 oktober 2021. 
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Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

§ 31 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde  
RK 2021/23 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den 
14 oktober 2021. 
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Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

§ 32 
Anmälan av delegationsbeslut  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Ärende och datum Beslut Delegat 
Avtal med Stockholms brandförsvar 
gällande material till digitala lås 
2021-02-09 
RK 2021/29 

  Avdelningschef 
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§ 33 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade 
inom stadsdelsförvaltningen. 
  

1. Beslut från socialnämnden - Handläggning av barnärenden 
0-12 år 
Inkom: 2021-09-09 
  

2. Beslut från socialnämnden - Nya vägar 2017-2020 – en 
social investering, slutrapport 
Inkom: 2021-09-09 
  

3. Beslut från kommunstyrelsen -  Tillsättningar av 
förvaltningschefer 
Inkom: 2021-09-08 
Dnr: RK 2021/536 
  

4. Rapport från stadsledningskontoret – Resultat 
sommarjobbsundersökningen 2021 
Inkom 2021-09-30 
Dnr: RK 2021/562 
  

5. Rapport från socialnämnden – Slutrapportering Läslust i 
Rinkeby 
Inkom 2021-10-05 
  

6. Beslut från socialnämnden – Stadsövergripande 
uppföljningsmodell inom stadens socialtjänst 
Inkom 2021-10-05 
RK 2021/567 
  

7. Rapport från socialnämnden – Stadens arbete med Mentorer 
i våldsprevention, MVP – lägesrapport september 2021 
Inkom 2021-10-05 
RK 2021/568  
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Protokoll nr 9/2021 
 

2021-10-21 

 
  

8. Rapport från socialnämnden – Delrapportering av 
budgetuppdrag ”att stötta stadsdelarnas 
ungdomsmottagningar i arbetet med att bättre försöka nå fler 
unga pojkar” 
Inkom 2021-10-05 
RK 2021/569 
  

9. Förvaltningsgruppens protokoll 2021-10-14 
Dnr: RK 2021/51 
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